
CRN 002 

Page 1 of 1                         . 

 

 

 

Date:12th September, 2024. 

 

Subject: Prophet Mohammad’s Birthday celebration.   
 

Target group: Students Pre KG – G 12. Dress code: White and Green. 

Day: Monday.         Date of activity: 16th September, 2024. 

Time: 07:45 am - 08:15 am     Place: School campus. 

 

Objective: 

 Express our love for Prophet Mohammed. 

 Imitating the biography and morals of Prophet Muhammed. 

 
 

On the anniversary of the Prophet's birth, Islamic department at Crown Private school – Ajman, has organised 

a special assembly and different activity. The students shall remember the anniversary of the Prophet's birth 

and recall the legacy he has left behind. The legacy comprises of several important values. These values 

range from living a life as a Muslim in this world to the emphasis on having a good character with an 

empathetic heart. This paves the way for students to follow the Prophet’s teaching which is otherwise called 

as ‘Sunnah’ in Islam and hearing about his biography; So that new generations can learn from him and know 

more about his great personality as a prophet of Islam. 

Note: The Prophet’s birthday holiday falls on Sunday 15th September,2024. 

Best regards, 

 
 

Dr. Kishor Pillai 

Director / Principal  

يف احتفالية الموضوع:  . المولد النبوي الشر  
  

ن الأبيض   . 12 الصف –الفئة المستهدفة: من رياض الأطفال   . اللباس: ملابس باللوني                       والأخضن
ن ال  اليوم:    . 2024سبتمبر  16 : ي    خالتار      . ثني 
.  المكان:     08:15 – 07:45 التوقيت:     داخل الحرم المدرسي

 
 .اصباح

 الأهداف: 
 صلى الله عليه وسلم.هم لسيدنا محمد يظهر الطلبة محبت 
  تضفاتنا. الاقتداء به بكل و إحياء سنة رسولنا الكريم 

 

يفمب بية الإسلاميةقيم يس ،ناسبة ذكرى المولد النبوي الشر ي  قسم التر
عجمان إذاعة صباحية خاصة  –ة كراون الخاصة مدرسف 

ي شتر بقاع الأرض المسلمونيحتفل حيث  المناسبة الكريمة لهذه تكريمًا 
بالمولد النبوي؛ لاستبشارهم وفرحتهم بذكرى يوم  ف 

ته العطرة؛ لتتعلم الأجيال الجديدة منه، ويعرفون أكتر عن شخصه  وذلك بإحياء سننه ،صلى الله عليه وسلم ميلاد سيد الخلق محمد  وسماع ستر
 للعالمير  

ً
ي للإسلام أرسله الله هدىً ورحمة يفةبالسنة النبوية على التمسك لبة وتشجيع الط العظيم كنت   ،وحسن الخلق الشر

                                 والمسابقات.  ممتعةوتطبيق بعض الأنشطة ال ات متنوعة بهذه المناسبة الكريمةسيقدم طلبة المدرسة فقر حيث 
 

 . 2024سبتمبر  15فق لمواحد االأ عطلة يوم المولد النبوي ستكون  ملاحظة: 
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